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Protokół nr VIII 

Rady Miejskiej w Mogielnicy  

w dniu 12 września 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 12 września 2024 o godz. 14:00 a zakończono o godz. 14:25 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. Obradom przewodniczyła Ewa Ścisłowska. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dzień dobry, witam Państwa na VIII nadzwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej w Mogielnicy. Witam Pana Burmistrza, obsługę Biura Rady, wszystkich Państwa 

i proszę Państwa o potwierdzenie kworum. Dziś mamy na sesji obecnych 12 radnych, 13, dwie 

osoby są nieobecne, rada nasza jest w mocy podejmowania uchwał. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Powołuję na Sekretarza obrad dzisiejszej sesji Panią Zofię 

Kowalską. Czy Pani wyraża zgodę? Bardzo proszę głosujemy akceptację. 

Zgłoszono kandydaturę radnej Zofii Kowalskiej. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Sekretarza obrad radną Zofię Kowalską za jej zgodą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka 

Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

NIEOBECNI: 

Mirosław Krawczyk, Wiesław Małek  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę 13 osób za czyli jednogłośnie przyjęliśmy Sekretarza 

obrad.  
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa wpłynął do mnie wniosek Pana Burmistrza o 

zwołanie sesji nadzwyczajnej i też mamy tu pewne zmiany w porządku obrad, który Państwu 

teraz przedstawię. 

- Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały numer 6/23/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 roku. 

- Podjęcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych lub znajdujących się 

na terenie Gminy i Miasta Mogielnica. 

- Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

- Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo przystępujemy do głosowania, kto jest za 

przyjęciem tego porządku obrad? 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka 

Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

NIEOBECNI: 

Mirosław Krawczyk, Wiesław Małek  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa mamy 13 głosów za przyjęciem porządku 

obrad zatem przyjęliśmy go jednogłośnie. 

Burmistrz Robert Lipiec: Dzień dobry Szanowni Państwo, witam was bardzo serdecznie. 

Spotkaliśmy się na dzisiejszej sesji, została zwołana ponieważ, wkradł się niestety błąd. Została  
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do Wojewody i do Monitora wysłana niewłaściwa wersja uchwały Rady Miejskiej, którą 

podjęliśmy na ostatniej sesji, chodzi o tą uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji na pracę konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. Trafiło to do Monitora i do 

Wojewody i nie ma możliwości, żeby dokonać tam zmiany, taką informację dostaliśmy od 

Regionalnej Izby Obrachunkowej i z biura Wojewody, że nie ma takiej możliwości, żeby 

dokonać tak jakby zmiany bo uchwała została przegłosowana właściwie i właściwa na 

poprzedniej sesji, no niestety tutaj z winy pracownika została wysłana nie ta, która została 

przegłosowana tylko po prostu z plików z komputera poszła inna gdzie była zła podstawa, tak 

naprawdę, tej ustawy podstawa prawna i jeden zapis był niezgodny z tym cośmy przegłosowali. 

Niestety nie możemy tak jakby, bo dla mnie też było to nie logiczne, żeby głosować to drugi raz, 

ale niestety Regionalna Izba Obrachunkowa dała taką opinie, żeby na początku tak jakby 

unieważnić tą uchwałę, nie mniej jednak unieważniła ją tam w kwestii tego punktu, który nie 

powinien się tam znaleźć, ale nie unieważniła jej w kwestii podstawy prawnej, która też jest 

wadliwa w tej uchwale, którą wysłaliśmy. Więc musimy odwołać tamtą uchwałę jako radni i 

powołać kolejną tą właściwą, którą dzisiaj przygotowaliśmy, a kwestia jest tego rodzaju, że jest 

nam to potrzebne, żeby potem móc ewentualnie środki przekazywać na te zabytki i tutaj czas nas 

goni bo tam kwestie dofinansowania u księdza robót związanych z przebudową wieży i innych 

kwestii. Musimy na kolejnej sesji  po prostu przeznaczyć środki a ta uchwała musi się 

uprawomocnić w ciągu 14 dni więc ten czas nad goni dlatego też została zwołana ta sesja 

nadzwyczajna i prośba, żeby tą uchwałę po prostu jeszcze raz przegłosować. Tym razem jest 

właściwa, przepraszamy z góry za to, że ta uchwała została wysłana niewłaściwie do Monitora i 

to przyczyniło się do tego, że musimy tą sesje dodatkową zwołać, ale tutaj doprowadziliśmy do 

tego, żeby to usprawnić, i żeby tą uchwałę podjąć. Zwołaliśmy sesje nadzwyczajną, prośba o 

przegłosowanie tej uchwały. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Także proszę Państwa, pierwszą uchwałą jaką Państwu 

przeczytam to uchwała która odwołuję tą uchwałę, która podążyła do Monitora, do Organów 

Wyższej Instancji, musimy ją uchylić w związku z tym ja odczytam projekt tej uchwały, 

następnie przejdziemy do głosowania, a potem przeczytam tą uchwałę, którą musimy uchwalić 

aby pewne procedury lokowania pewnych środków pieniężnych doszły do skutku. (...) 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr VI/23/2024 z dnia 20 sierpnia 2024. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Taki jest projekt uchwały, proszę Państwa czy ktoś chciałby w 

tej sprawie zabrać głos? Mniemam iż nikt, nie ma głosu, proszę bardzo przystępujemy do 

uchylenia tej uchwały, proszę bardzo kto jest za uchyleniem tej uchwały. 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr VI/23/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka 

Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

NIEOBECNI: 

Mirosław Krawczyk, Wiesław Małek  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa, 13 osób poparło uchylenie uchwały. Uchwała 

została uchylona. Następnie proszę Państwa przejdziemy do uchwalenia nowej uchwały, którą 

musimy być uchwalona aby zostały podjęte inne działania.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub znajdujących się 

na terenie Gminy i Miasta Mogielnica. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: W związku z tym, że jest to sesja nadzwyczajna pozwolę sobie 

po raz ponowny przeczytać całą uchwałę.(...) Proszę bardzo kto z Państwa chciałby w tej kwestii 

zabrać głos? Nie widzę, w związku z tym przejdźmy do głosowania. Proszę bardzo kto z 

Państwa jest za przyjęciem tej uchwały? 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub znajdujących się 

na terenie Gminy i Miasta Mogielnica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka 

Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

NIEOBECNI: 

Mirosław Krawczyk, Wiesław Małek  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 13 osób głosowało za, niniejszym uchwała została przyjęta.  

6.Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa przejdźmy do następnego punktu, w prawdzie 

jest to sesja nadzwyczajna, ale może są bardzo niecierpiące zwłoki sprawy bieżące, interpelacje 

radnych, krótko przypomina, że o godzinie 15 zaczynamy szkolenie.  

7. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa nie widzę chętnych do zabrania głosu, nie 

widzę żadnych problemów. Dzisiejszą sesje Rady Miejskiej uważam za zamkniętą. Dziękuję 

Państwu bardzo. 

Na tym zakończono protokół. 

 

Protokołowała:                    Sekretarz obrad:                          Przewodniczyła: 

Wioleta Górnik                     Zofia Kowalska                          Ewa Ścisłowska 


